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REUNIÓ SINDICAL RPAP 17/07/2024 

Tot seguit us fem un resum dels temes tractats a la reunió trimestral de la regió: 

USC- TRÀNSIT - ARRO 

1-Nombre d’efectius a la regió: Hi ha un total de 451 efectius ,  89 de trànsit i 362 a la resta de 

serveis. S’espera que a finals d’agost s’incorporin a la regió uns 50 agents de la nova promoció. 

2- Manca de caporals: Tot i el reforç d’agents i caporals de les últimes promocions, hi ha 

destinacions on encara hi falten caporals,  a Sort , Pont de Suert i Vielha. 

També es comenta que a la regió hi ha agents que encara continuen fent tasques de responsable 

(cap de torn ) però que està previst que rebin el plus cada dia que fan tasques de responsable. 

3- Nova uniformitat USC: Majoritàriament tothom disposa de la nova uniformitat, queda algú 

que encara té alguna peça pendent per canvi per errors de talla. També queda pendent el 

lliurament d’una armilla reflectant de dotació personal per quan ens trobem a la carretera. 

Comentar que s’ha lliurat guants, polaines i funda sota casc de dotació personal. 

4- Formació i tir: Volen que es facin tres tirades l’any (tir, manipulació, formació... ), Puigcerdà 

i la Seu faran les tirades a la Seu d’Urgell i Tremp, Sort, Pont de Suert i Vielha les faran a Tremp. 

El 85 % dels agents i comandaments de la RPAP han fet pràctiques de formació: tir, dce (tàser), 

dea, defensa personal .... 

Es lliuraran nous dispositius de gravació Axon Body 3, unes 4 càmeres per comissaria. El 

dispositiu conductor d’energia (tàser), no està previst augmentar-ne el número però es 

continuarà fent formació. 

5- Hores extres estiu 2024: Hi ha planificats 50.000 euros en hores estructurals les quals 

gestiona directament la regió per aquest estiu: festivals musicals , festes majors , proves 

esportives ..... 

6- Manca d’efectius: Ens comenten que en  unitats com investigació, oac’s i oficines de suport 

s’estan trobant  que la gent marxa, son unitats poc policials i els horaris,  les guàrdies ....les fan 

poc atractives. Miraran de mirar-ho de potenciar d’alguna manera. 

PARC MÒBIL 

1- Parc mòbil: Hi ha vehicles seat Ateca que encara pateixen problemes elèctrics, prioritaris , 

senyalització i zona mampara.... 
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Les motos de trànsit BMW no se’ls fa un bon manteniment, generalment només es canvien olis 

i cobertes. S’haurien de revisar suspensions, transmissió ... 

S’estan lliuran nous vehicles tot terreny Toyota Land Cruiser, un per a cada ABP i un per a 

URMA. 

Per a finals d’any s’han de rebre un total de 529 vehicles nous al Cos però a dia d’avui es 

desconeix com es distribuiran. 

2-Material dels vehicles logotipats: Cal tenir cura amb el material dels vehicles, sobretot amb 

l’armilla reflectant que hem de fer servir quan sortim a la carretera, si detectem que a algun 

vehicle li manca l’armilla reflectant o bé està en mal estat s’ha de comunicar al corresponent 

servei d’administració pel seu canvi. 

COMISSARIES 

1-Dipòsits de marihuana a les comissaries: Son conscients del problema que suposa tenir 

grans quantitats d’aquesta substància a garatges i altres zones que no estan habilitades. Ens 

comenten que s’està estudiant la possibilitat de demanar la destrucció in situ (quan s’incautin 

grans quantitats)  i no traslladar-les a comissaries. 

2-Tema d’obres i reformes a les comissaries: La comissaria de la Seu d’Urgell,  com totes les 

de la regió, han quedat petites, s’està estudiant dur a terme algunes obres i reformes per 

ampliar espais. 

Un tema important és incrementar la seguretat a les àrees de recepció de les comissaries, que 

hi hagi sempre una sortida d’escapatòria. A la Seu d’Urgell la porta de la peixera dona 

directament al vestíbul i en cas de perill l’agent que fa tasques de recepció a comissaria no té 

cap més altra sortida. 

Salut!! 
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